

Praktiskt möte Malmgården den 5:e april 2018

Vello ledde mötet. Det inleddes med en tyst stund, varefter Simon läste ingressen, därefter läste Joakim.S traditionerna och efter det följde en kort delningsrunda. Slutligen läste Lena inledningstexten. Efter det övergick gruppen till att behandla dagens frågor.

1. Övriga frågor anmäls

Följande övriga frågor anmäldes:

- a. Tema till gruppsamvetsmöte den 19:e april
- b. Konvent
- c. Tillägget till mötesmanualen

2. Fastställande av dagordning

Dagordningen till dagens möte fastställdes.

3. Protokoll från föregående möte

Föregående mötesprotokoll godkändes men observandum om att numreringen fortfarande inte stämmer med ``Agenda praktiskt möte Malmgårdsgruppen``.

4. Mötesrapportering

Måndagar – Fallande trend - väldigt få besökare och Simon kan inte längre vara mötesvärd på måndagar varför denna servicefunktion är vakant

Tisdagar – Stefan, fungerar bra, (mellan) David anmäler sig som mötesvärd.

Onsdagar – Talarmöte. Ruben och David (den yngre), fungerar förträffligt.
Anette och Madelene bokar kvinnliga talare.

Torsdagar – Traditioner och koncept, Riitta och David mötesvärdar – deltagandet ökar lite för varje möte.

Fredagar – Andlig utveckling. Joakim.O och Joakim B.

Lördagar fm (kl 10.00) – konstant skara deltagare, det bestäms från gång till gång vem som öppnar till nästa möte. Gruppen har precis börjat läsa ``För det vidare``.

Lördagar fm (kl 11:15) – Steg 9 är påbörjat, Pelle gör service och han behöver en nyckel. Eftersom Björns syster kommer till Sthlm den 11:e så kan vi troligen få tillbaka den nyckeln.

Lördagar kväll – Funkar bra, deltagandet ökar.

Söndagar – Boktalarmöte. Micke.S och Vello. ``comme-il-faut``.

5. Tjänare rapporterar och väljs

- a) GSR och vice GSR

Var och en kan själv läsa protokollet från senaste Kretsmötet.

Kretsens kassör rapporterar att man kommer att ``kopiera`` ekonomisk förening typ Malmgården för att förenkla betalningar via Swish.

Tjänare saknas i en mängd olika kommittéer, intresserade kan själva titta på AA:s hemsida.

Den 24:e april (nästa Kretsmöte) kommer servicedelegat Per att redovisa protokoll från senaste regionmötet.

- b) Kassör, vice kassör och ekonomifrågor
Nästan 20' i kassan.
Hyra för andra kvartalet skall betalas med 5'. Det beslutades att vi skickar 10' vidare.
- c) Sekreterare och vice sekreterare
Vill man ha protokollen på mail så ger man sin mailadress till Micke. S som lägger till adressen på sändlistan.
- d) Litteraturansvarig
De som brukar delta på kretsmöten sköter litteraturinköpen provisoriskt.
Meddela gärna GSR eller Sekreterare om det börjar bli ``tunt`` med någon bok.
- e) Inköpsansvarig
Nisse hjälper Pelle med inköpen.
- f) Nykomlingsansvarig Ej närvarande.
- g) Web-ansvarig och vice web-ansvarig
Joakim S ansvarig. Sidan uppdateras regelbundet. 430 besökare på websidan, dubbelt så många som för ett år sedan.

6. Femte traditionen

Den som är intresserad av att besöka Capio Maria för tolvstegsarbete på torsdagar klockan 13:00 kan prata med Christina eller Victor. Kontakt kan ordnas via

info@aamalmgarden.se John har uttryckt intresse av att ta över från Ove.

På onsdagskvällar mellan klockan 18:00 och 19:00 går frivilliga nyktra alkoholister upp till avgiftningen på St:Görans sjukhus - o.s.a till Micke.S

Telejouren söker ständigt folk. Även ledsagare sökes. Är man intresserad av att sitta i telejouren, går man på deras praktiska möte på 18:00 första onsdagen i varje månad på Bolidenvägen 20 (där Servicekontoret håller till). För denna typ av service krävs ett års sammanhängande nykterhet.

Vi för budskapet vidare varje kväll 19:30

7. Namnförslag på tjänare i krets och region

Östra regionen söker en vice sekreterare. Som tidigare nämnts finns det många vakanser i olika kommittéer, sammanlagt 23 personer sökes för central service. Krets 5 söker vice ordförande.

8. Övriga frågor

- a) Tema till gruppsamvetsmötet den 19:e april – hur tar vi emot nykomlingen och för in hen i service?
- b) Konventkommittén består detta år av Anette, Vello, Stefan, Nisse, Jonas och Micke.S
Alanon är inbjudna och kommer att kontakta vår GSR
Anette kontaktar Bulletinen.

- c) Gruppen röstade fram att förslag nr.4 skall gälla som tillägg och omformulering av mötesmanualen. Anette kompletterar för respektive möten i mötespärmerna.

9. Nästa praktiska möte

Torsdagen den 3:e maj

10. Mötets avslutande

GSR Vello tackade de 14 närvarande personerna och mötet avslutades med sinnesroböna.

Vid protokollet / Micke. S